
 

 

  

Referat styremøte 20.11.24 

 

Dato:  20.11.24 kl. 20.00 Teams 

Til stede:  Geir Morten Smikop, Jonny Andersen, Hilde Sabbasen, Arnulf Losvar 

 

Saker til behandling: 

 

Sak 41.24 utstillingsgodkjenning fra NKK 

Asbjørn sendte oss beskjed om at: 

Norsk Spesialklubb For Finsk Spets Og Norrbottenspets har godkjent søknad om å få med 

klubbens raser på utstilling. 

 

Sak 42.24 Aktiviteter og utfordringer i laget for tiden 

 

- Vi har litt forsinkelse i prøve og står uten dommer. Leder har i samarbeid med 

prøveleder prøvd å finne løsning. Men er utfordrende uten dommer.  

Til sist var hele styret i arbeid for å finne dommer til den siste prøven nå i november 

som til slutt ikke klaffet. 

 

Vi opplever utfordringer med å finne dommer til de prøvene som utføres i november. 

Vi ser at prøve så sent som 30. november blir det seneste laget og skaper utfordringer 

både med mørke, snø (hvis det er snø) og kulde. Endring av dato bør vurderes. 

 

 



Sak 43.24 Sponsoravtale med FeFo  

Vi har fått en sponsoravtale med Fefo frem til 2028. 

Partneren forplikter: profilering på hjemmesiden/sosiale medier, benytte utøvere i reklame for 

sponsorene, rett til reklame og profilering under våre arrangementer, rett tilgang på 

arrangementer 

Sponsorens forpliktelser: 25000 kr årlig, dette til bruk til premier i hundeutstilling i Karasjok. 

Sponsor må inkluderes i logobruk. 

 

Sak 44.24 kasserer 

Leder har frem til nå fungert som kasserer og vil fungere som kasserer frem til vi har det 

formelle på plass. Styret har forespurt og valgt ny kasserer/regnskapsfører, Tone-Merethe 

Lind, som har sagt seg villig til å hjelpe oss med det.  

 

 

 

Referent 

 

Hilde Sabbasen 

 

 

 

 


